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XXVIII-ta Sesja Rady Miejskiej w Łęcznej w dniu 29 grudnia 2016r.
Rozpoczęcie obrad – godz. 14:00
Przewidywany porządek obrad:
1. Otwarcie Sesji – stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie poprawek do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXVII-ej Sesji Rady.
4. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami.
5. Interpelacje, zapytania, wnioski
6. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 – 2027.
7. Podjęcie uchwały budżetowej na 2017 rok:
a) odczytanie projektu uchwały budżetowej,
b) odczytanie uzasadnienia Burmistrza do projektu uchwały,
c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej przekazanego projektu uchwały budżetowej,
d) odczytanie opinii Komisji Stałych i Komisji Finansów i Budżetu,
e) odczytanie uzasadnienia Burmistrza dotyczącego nie uwzględnionych w projekcie budżetu ostatecznych wniosków Komisji Finansów i 
Budżetu,
f) dyskusja nad projektem budżetu,
g) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.
8. Podjęcie uchwały w sprawie:
a) uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Łęcznej na 2017 rok.
9. Wolne wnioski.
10. Sprawy organizacyjne.
11. Zakończenie obrad.
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 21 radnych) Przewodnicząca Rady przedstawiła przewidywany porządek obrad. Do porządku obrad 
wprowadzono projekty uchwał w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Finansowego na lata 2017-2027 oraz w sprawie zmian w budżecie gminy 
2016. Następnie radni jednogłośnie przyjęli protokół z XXVII-ej Sesji Rady. Burmistrz przedstawił sprawozdanie z pracy między sesjami 
(sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszej relacji). Pytania radnych dotyczyły spotkania w sprawie odnawialnych źródeł energii, wyników 
kontroli Urzędu Kontroli Skarbowej, a także spotkania z Prezesem Łęczyńskiej Energetyki sp. z o.o.
Następnie przystąpiono do rozpatrywania uchwał. Uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 – 2027 przyjęto 
jednogłośnie (21 radnych za).
Projekt uchwały budżetowej na 2017 rok (uchwała przewiduje dochody Gminy  w wysokości 72 390 tys. zł, a wydatki w wysokości  86 190 tys.) 
oraz  uzasadnienie Burmistrza do projektu uchwały przedstawiła Pani Renata Brońska Skarbnik Miasta. Największą część dochodów Gminy 
stanowią udziały w podatku dochodowym od osób fizycznych (ponad 21 mln zł), dotacje (19 mln zł) oraz subwencje (ponad 16 mln zł). 
Największe wydatki dotyczą oświaty i wychowania - około 38% budżetu. Największym zadaniem inwestycyjnym jest budowa ulicy będącej 
przedłużeniem Wierzbowej (5,3 mln zł). 
Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony przez Burmistrza projekt uchwały budżetowej.
Następnie przewodniczący komisji Rady przedstawili opinie komisji dotyczące projektu budżetu. Większość komisji pozytywnie zaopiniowało 
projekt budżetu, nie przedstawiając żadnych uwag do projektu. Szczegółową analizę projektu budżetu przedstawił Przewodniczący Komisji 
Finansów i Budżetu. Komisja wnioskuje o modernizację ulicy Wiklinowej  poprzez zmniejszenie kwot przeznaczonych na remont ulicy Skarbka, 
Polnej oraz drogi w Witaniowie, wykonanie chodnika przy ulicy Sufczyńskich kosztem środków przeznaczonych na wykup nieruchomości pod 
planowane inwestycje oraz zwiększyć kwotę na wydatki związane z opieką nad bezdomnymi kotami. Burmistrz negatywnie odniósł się do 
proponowanych zmian budżetu. Wskazał, że wnioskowana przez komisję kwota na modernizację ulicy Wiklinowej (700 tys.zł) stanowi niecałe 
50% kosztów przewidzianych w kosztorysie projektu przebudowy. Zdjęcie środków z planowanych inwestycji spowoduje, że gmina nie będzie 
posiadała zabezpieczonych środków wynikających z kosztorysów inwestycji i gmina nie będzie mogła ogłosić przetargu na te inwestycje. Z 
kolei budowa chodnika przy ulicy Sufczyńskich równoległego do istniejącego chodnika nie ma uzasadnienia w związku koniecznością 
wcześniejszego rozwiązania problemu korzystania przez pieszych z placu przy TESCO. W tej sprawie podjęte zostały rozmowy z właścicielami 
tego obiektu. 
Następnie przystąpiono do dyskusji. Radny M.Fijałkowski ponowił wniosek wykonania chodnika przy ulicy Sufczyńskich. W odpowiedzi 
Burmistrz wskazał, że jeżeli właściciel terenu wykona na swoim terenie przejście dla pieszych to Gmina wykona przejście przez ulicę, co 
Burmistrz wielokrotnie deklarował. Pani Radna J.Jaskułecka przedstawiła wniosek o remont ulicy Wiklinowej kosztem remontów drogi w 
Witaniowie, ulicy Polnej, remontu kuchni w Przedszkolu nr 4 oraz wykonania ścieżki rowerowej przy ulicy Polnej. Radna wskazała, że kwota 700 
tys. zł będzie wystarczająca na remont nawierzchni ulicy bez jej przebudowy.  Skarbnik Miasta wskazała, że remont ulicy jest wydatkiem 
bieżącym, natomiast zmniejszenie wydatków następuje z wydatków inwestycyjnych. Pan radny Z.Łagodziński złożył wniosek o zamknięcie 
dyskusji nad budżetem. Za wnioskiem zagłosowało 5 radnych, 12 radnych było przeciw. W dalszej dyskusji Burmistrz wskazał, że zmniejszenie 



kwoty z remontu kuchni w Przedszkolu nr 4 stawia pod znakiem zapytania tą inwestycję, która jest konieczna w związku z zaleceniami 
Sanepidu. Burmistrz przypomniał, że na osiedlu Bobrowniki w ostatnich latach zostały wyremontowane ulice Wiosenna, Jaśminowa, 
Nadwieprzańska, Leśna, częściowo Wierzbowa, a także Spacerowa. W bieżącym roku zostanie wykonane przedłużenie ulicy Wierzbowej. 
Wskazał, że na innych osiedlach znajdują się ulice w gorszym stanie niż ulica Wiklinowa. Potwierdził przy tym, że widzi potrzebę modernizację 
tej ulicy, ale nie kosztem innych inwestycji. Głos zabrali również mieszkańcy wsi obecni na sesji, wskazując na tragiczny stan dróg wiejskich. 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Bobrowniki B.Góral wskazał, że od wielu lat były składane wnioski do budżetu o remonty ulic, w tym o remont 
ulicy Wiklinowej.
W głosowaniu nad wnioskiem o wykonanie chodnika przy ulicy Sufczyńskich 8 radnych było za, 11 przeciw i 2 radnych wstrzymało się od głosu. 
Za wnioskiem dotyczącym modernizacji ulicy Wiklinowej było 9 radnych, 12 radnych było przeciw.
Za przyjęciem projektu uchwały budżetowej, przedstawionej przez Burmistrza, było 19 radnych. 2 radnych wstrzymało się od głosu. 
Uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Łęcznej na 2017 rok  oraz  w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2016 – 2027podjęto jednogłośnie. Za wprowadzeniem zmian do budżetu gminy 2016 roku opowiedziało się 20 
radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu.
Wolne wnioski i sprawy organizacyjne zakończyły sesję.
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